

## Mødeindkaldelse, dagsorden og referat fra fællesmøde i Genskabet.

Dato: 15.4.24	Tid: 16.30
Referent: Johanne	Sted: Genskabet

	Deltagere
Fremmødt	Siri, Anna, Maja, Katrine, Jesper Lilian, og Johanne

	Fast dagsorden	Referat	
1	Valg af facilitator	Anna	
2	Valg af referent	Johanne	
4	Punkter til dagens dagsorden	Skrives på tavle	
5	Prioritering af dagens dagsorden	På tavle	Runde
7	Status på aftaler fra seneste møde		Runde
8	Orientering, udefra og bestyrelsen	Maja og Pernille var i hallen og fik scoret 15 nye medlemmer Siri orienterer om det der blev gennemgået på bestyrelsesmødet. Jf. bestyrelsesreferatet. Vi er ved at få indregistreret vores trailer Der er 59 medlemmer	Runde
9	Fordeling af tjanser	Der mangler en butiksvagt den 27.4.24 Toilet tjans i april Siri	
10	Dato for næste møde	28.5.24 kl. 16.30 i	Genskabet
11	Udlån af lokaler	Oplæg vedr. udlån. (vedhæftes). Siri melder sig som kontaktperson, står for kalender og nøglebærer. Vi aftaler at evaluere ordningen senest til april 2025.	Johanne
12	Årshjul	Siri præsenterer årshjulet - vedhæftes. Evalueres april 2025	Siri
13	Arbejdsgruppe Basar	Der er forslag om at der holdes møder i arbejdsgrupperne, på samme dag. Mange af arbejdsgrupperne mødes sjældent	Siri

		af egen drift. Bestyrelsen lægger datoer for basaren, oplæg er 4 gange om året.	
1 4	Fast tømmedag for indleveringer i containeren	Der kommer så meget at det er svært for arbejdsgruppen at følge med. Forslag at det kunne være en lørdag, i åbningstiden?  Siri lægger datoer ud på fb, måske tre gange op til sommerferien.  Evt. en doneres et læs til pinseloppemarkedet.	Siri
1 5	Faste priser	Snyder vi os selv – ville faste priser give en højere indtjening?  Ville vi sælge mere når folk ved hvad det koster?  Skal vi bare lægge lidt oveni når vi sælger?  Retningsgivende priser – som så kan give rabat?  Vi sælger måske for billigt  Butiksgruppen tager beslutning om hvordan der handles på denne drøftelse.  Der evalueres ved næste fællesmøde	Johanne
1 6	Brochure	Den skal genoptrykkes, skal den lige revideres?  Katrine melder sig til at gå ind i PR gruppen med Anna og Siri.	Siri
1 7	Orø-dag indhold	2.6.24 – kl. 10-14  Katrine og Siri taler om et kreativt indhold	Siri
1 8	Høstmarked	Skal vi give den gas på Orø-dagen?  Er det måske Maja, Johanne og Torben, som er arbejdsgruppe?  Maja taler med Torben og vi vurderer så om det er et realistisk projekt	Maja
1 9			
2 0			
2 1			
2 2			

	Aftaler til næste gang	Ansvarlig	Evt. dato
	Radiator dryp? Er det fixet?	Torben	snarrest
	Drøft omstændighederne omkring Høstmarked med Torben	Maja	Snarrest
	Der mangler en til butiksvagt 27.4.24	Kjeld	
	Læg opslag om lån af lokaler op på hjemmesiden	Siri	
	Kontrakt til lån af lokaler, revideres	Johanne	
	Årshjul lægges på hjemmesiden	Siri	
	Arbejdsgruppe basar - Bestyrelsen lægger datoer op	Bestyrelsen	
	Organiser tømmedage for containeren,	Siri	
	Genoptryk af Brochure	PR-gruppen	
	Orødag - aktivitet - lægges op på fb og sættes op i butikken	Katrine og Siri	